
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 15 mei 2025 in 
het gemeentehuis te Woerden 
 
Aanwezig:  Ed van Hell voorzitter, , Adriaan Wirtz secretaris, Rina Mulder penningmeester,  

Jolanda van der Spiegel, Martha Kastelein, Annemiek Visser, Yvonne den Ouden , Ellis 
Elting, Mirjam Vergeer (notulen)  

Afwezig m.k: Simone van der Sluijs  
Gasten: Suzanne van de Gein (beleidsadviseur gemeente Woerden) 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter heet iedereen welkom en de agenda wordt vastgesteld. 
 
2. In gesprek met Suzanne v.d. Gein over ontwikkelingen binnen het Sociaal Domein 
Aan de hand van een presentatie informeert Suzanne ons over de ontwikkelingen in het Sociaal  
Domein/de MAG. Het college is nog niet uit de precieze bezuinigingen. Er komen wel extra middelen  
voor Jeugdzorg (Commissie van Ark gelden) en de bezuinigingen in het kader van het Ravijnjaar  
worden voor een deel gecompenseerd door het Rijk. Volgende week donderdag vergadert het college  
daar verder over en dan komt (onder embargo) de lijst met maatregelen met bijbehorende financiële  
gevolgen beschikbaar.  
Aan het college moet voor 3 juni worden geadviseerd. Eventueel aan de gemeenteraad voor 13 juni.  
Het college heeft ons advies Ravijnjaar 2026 serieus in haar overwegingen meegenomen, hetgeen  
ook terug te vinden zal zijn in de maatregelen. 
De kwaliteitsmonitor komt volgende week beschikbaar en kan op de volgende vergadering besproken  
worden. Op de actielijst kunnen verder: 
Abbas Lotfolahian vragen om ontwikkelingen Ferm Werk toe te lichten. 
Karin van Gelderen vragen voor toelichting op Woerden Wijzer 
Roald Pijpker vragen i.v.m. IZA (Integraal zorgakkoord). 
 
3 Mededelingen  
De vastgestelde werkwijze Participatieraad Woerden is te vinden in Google Drive bij: documenten >  
intern> werkwijze. 
 
4 Jaarverslag 2024 en verzendlijst  
Er worden een paar opmerkingen gemaakt over het jaarverslag. Die zullen worden verwerkt. 
Iedereen wordt verzocht voor maandag 19 mei eventuele suggesties voor de verzendlijst door te 
geven aan de administratief ondersteuner. 
 
5 Lopende adviesaanvragen  
Na volgende week donderdag kan een advies over de Kadernota 2026 worden opgesteld. Dit wordt 
door het DB voorbereid en rondgestuurd naar de leden. Als het nodig is wordt digitaal vergaderd op 
maandag 2 juni om 16 uur. 



 
6 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht  
N.a.v: Een van de leden gaat naar het Groot NIO-overleg. Op 5 juni is met andere adviesraden uit de 
regio overleg over Ferm Werk. 
 
7 Voortgang vanuit Kernteams 
Zorg 
Het Alzheimercafé is bezocht. Daar zijn steeds goede sprekers. Nu werd gesproken over de Wet zorg  
en dwang. In Woerden zijn er te weinig casemanagers om de wet goed uit te voeren. Ook is de Plint  
bezocht en is daar met de buurtverbinder gesproken. Er zijn er te weinig om het werk goed te kunnen  
doen (Zegveld alleen op oproepbasis). Dit zou een onderwerp voor een ongevraagd advies kunnen  
zijn.  
 
Jeugd 
Een beleidsmedewerker jeugd is bezig met het opzetten van jongerenparticipatie. Maandag wordt  
het plan gepresenteerd. De bevindingen zijn al in het NIO gedeeld. De behoeftes van jongeren zijn:  
vast aanspreekpunt, spreektijd in de gemeenteraad, ad hoc bij elkaar komen (en niet vast  
maandelijks), serieus genomen worden, iets te doen te hebben, transparantie op scholen.  
Het lijkt een goed idee om jongerenparticipatie aan maatschappelijke stages te koppelen. En  
misschien is het ook een idee om leden van de participatieraad als mentor aan een jongere te  
koppelen. 
 
Werk en Inkomen 
Overleg met de beleidsadviseur integratie gehad. Statushouders kunnen vaak wel snel aan de slag,  
maar missen daardoor hun taallessen. Er wordt gesproken over een kanteling die op komst is: eerst  
taallessen en dan naar werk toegeleid worden. 
Een bijeenkomst over bestaanszekerheid is bezocht. Er is een gesprek geweest met  
Vluchtelingenwerk en met de brugfunctionaris.  
 
8 Agenda PRW 2025 
De bedoeling is dat Kernteams voordat het DB vergadert agendapunten aanleveren. Een Kernteam is  
eigenaar van de eigen onderwerpen, zoals die worden genoemd in deze agenda. 
Contact met ambtenaren is erg belangrijk. Kernteams moeten zelf contact opnemen met ‘hun’  
ambtenaren. 
Wat rood gemarkeerd is moet nog aan de orde komen. Oranje betekent: wordt aan gewerkt en groen:  
is afgehandeld. Deze agenda wordt een vast agendapunt. 
 
9 Verslag vergadering april 2025 
Dit wordt vastgesteld. 
 
10 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand april 2025  
n.a.v. 5 uitwisseling met andere participatieraden: interessant gesprek gehad met De Ronde Venen. Er 
was veel uit te wisselen. Begin 2026 komt een vervolggesprek want dan zal daar een nieuwe 
voorzitter en secretaris zijn. De Ronde Venen wil graag contact met elkaar als er nieuwe regionale 
regelingen komen. Dit punt kan er voor nu af. 
Punt 7 is voor het Kernteam Jeugd. 
Punt 8 vindt plaats op 19 juni 
 
11 Rondvraag en sluiting 
Tegen 21.30 uur sluit de voorzitter de vergadering. 
 
 



 
 
 


